



**Press Release**  
**December 29, 2023**

## **The RPSC Philatelic Research Foundation Sponsors Youth Exhibiting Awards**

In memory of Ken Lemke, in 2024 the RPSC Philatelic Research Foundation will launch awards at all National Level Stamp shows in Canada for Youth Exhibiting.



Ken Lemke, who died in December 2022, was a Vice-President of The Royal Philatelic Society of Canada and a President of the British North America Philatelic Society. He was an active member of many other groups including the Postal History Society of Canada and the Philatelic Specialists Society of Canada.

The Emma Award, named for Ken's faithful springer spaniel, will be offered at each age level (<12; 12&13; 14&15; 16-18; 19-21) at the discretion of the Jury. Single frame and multi-frames exhibits in any class will be eligible. The award criteria specifies that it does not have to be awarded to the "best" exhibit but may recognize an exhibit which shows extra effort being made in the areas of creativity, treatment, knowledge or research. Exhibitors may only win the award once at each age level.

A cash prize of \$250 and a medal shall be awarded to winners.

The purpose of the RPSC Foundation is to encourage youth involvement in philately as means to learn about history, geography, art, sociology and other related subjects.

The RPSC Philatelic Research Foundation accepts donations of money and philatelic material for a charitable donation receipt, for income tax purposes, equal to the cash donation or the appraised fair market value of the material. The minimum amount for a charitable receipt to be issued is \$100.00. Donors should contact the Foundation by e-mail at

[info@rpscfoundation.ca](mailto:info@rpscfoundation.ca)



## Communiqué de presse

**29 décembre 2023**

En mémoire de Ken Lemke, la Fondation de recherche philatélique de la SRPC présentera, dès 2024, de nouveaux prix spéciaux pour les jeunes exposants lors de toutes les expositions philatéliques nationales au Canada.



Ken Lemke, décédé en décembre 2022, était vice-président de la Société royale philatélique du Canada et président de la British North America Philatelic Society. Il a aussi été membre actif de nombreux autres groupes, notamment la Société d'histoire postale du Canada et la Société des spécialistes en philatélie du Canada.

Le prix Emma - nommé en l'honneur du fidèle épagneul springer de Ken - sera décerné pour chaque niveau d'âge (<12 ans; 12-13 ans; 14-15 ans; 16-18 ans et 19-21 ans) à la discrétion du jury. Seront éligibles les collections d'un cadre ou multi-cadres de toutes les classes. Les critères d'attribution précisent que ce prix ne sera pas forcément attribué à la « meilleure » collection exposée, mais pourra récompenser une participation qui démontre un effort marqué soit dans

le domaine de la créativité, ou dans ceux du traitement, de la connaissance ou de la recherche. Les exposants ne pourront remporter ce prix qu'une seule fois par tranche d'âge.

Un prix en argent de \$250 et une médaille seront remis aux gagnants.

Le but de la Fondation de la SRPC est d'encourager l'implication des jeunes dans la philatélie comme moyen d'apprendre l'histoire, la géographie, l'art, la sociologie et tous sujets connexes.

La Fondation de recherche philatélique de la SRPC accepte les dons en argent et en matériel philatélique contre un reçu de bienfaisance pour fins d'impôts, égal au don ou à la juste valeur marchande estimative du matériel donné. Le montant minimum pour qu'un reçu de charité soit émis est de 100,00 \$. Les donateurs peuvent contacter la Fondation par courriel à [info@rpscfoundation.ca](mailto:info@rpscfoundation.ca)